
                                                     Protokół Nr  V /2019 

              Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w dniu  21 marca   2019 roku. 
 

    Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Krzysztof Kolekta, poinformował   

iż w związku ze śmiercią byłego Premiera Pana Olszewskiego minutą ciszy zostanie uczczone jego 

pamięć. Powitał Wójta Gminy Tadeusza Sobonia, Sekretarz Gminy Jolantę Wróbel, Skarbnik Gminy 

Panią Annę Małek, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Oksie Pana Leopolda Sputo, Dyrektor Przedszkola 

Samorządowego w Oksie Panią Annę Wnuk, Kierownika GOPS w Oksie Panią Ewę Grzyb, 

Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Panią Annę Pędziwilk, 

Kierownika Prewencji Komisariatu Policji w Małogoszczu asp. sztab. Grzegorza Osińskiego , panie                

i panów radnych, panie i panów sołtysów, osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji. Zapoznał  z 

porządkiem obrad który został poddany pod głopsowanie.Za przyjęciem porządku obrad głosowali 

wszyscy radni.       Na Stan 15 radnych udział w Sesji wzięło  14 radnych zgodnie  z załączoną listą 

obecności, a więc Sesja  jest prawomocna i władna do podejmowania uchwał. Na Sekretarza została 

powołana radna Pani  Izabela Kot zam. Tyniec która wyraziła zgodę. Za przyjęciem propozycji 

Sekretarza głosowało  14 radnych .  

      Porządek obrad:  
  

  1.  Otwarcie Sesji, powitanie uczestników. 

  2.  Stwierdzenie quorum. 

  3.  Wybór sekretarza obrad. 

  4.  Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej Rady Gminy w Oksie. 

  5.  Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. 

  6.  Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

       i Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok. 

  7.  Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2018 rok. 

  8.  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 rok. 

  9.  Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Błogoszów. 

 10. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Rzeszówek. 

 11. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Lipno. 

 12. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Zalesie. 

 13. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Zakrzów. 

 14. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Węgleszyn – Dębina . 

 15. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Węgleszyn – Ogrody . 

 16. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa Węgleszyn  . 

 17. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa  Rembiechowa  . 

 18. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa  Stare Kanice  . 

 19.  Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa  Nowe Kanice  . 

 20.  Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa  Tyniec - Kolonia . 

 21. Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  



       sołectwa  Tyniec . 

22.  Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa  Oksa . 

23.  Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa  Popowice. 

24.  Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu  

       sołectwa  Pawęzów. 

25.  Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

26.  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

27.  Sprawy różne . 

28.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4 

Protokół z Sesji poprzedniej został przyjęty, zgodnie z podpisami na liście obecności wszyscy zapoznali 

się z protokołem więc został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. 

  

Ad. 5 

 Wójt Gminy złożył sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik                

do protokołu. 

 

Ad. 6 

 Informację z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                        

i Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok przedstawiła Przewodnicząca Komisji Pani Anna Pędziwilk. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. 7      

Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2018 rok  przedstawił  Kierownik ogniwa 

Prewencji Komisariatu Policji w Małogoszczu asp. sztab. Grzegorz Osiński. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawioną informację oraz zwrócił się z pytaniem do radnych 

czy ma ktoś pytanie lub sugestie jeżeli chodzi o teren naszej gminy. 

Z pytaniem do Przewodniczącego Rady zwrócił się Chmielewski Witold czy może zabrać głos ktoś 

spoza rady. Przewodniczący poinformował, że spoza rady nie można zabrać głosu, należy się zwrócić do 

Komisariatu Policji w Małogoszczu lub Dzielnicowego który jest w każdy wtorek w punkcie przyjęć 

interesantów od godz. 10 – 12 -tej w Urzędzie Gminy. 

Pan Kierownik Grzegorz Osiński podziękował za możliwość uczestniczenia w obradach Sesji oraz 

opuścił salę. 

Ad. 8 

 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 rok przedstawiła 

Kierownik GOPS w Oksie Pani Ewa Grzyb. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9  

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania  statutu sołectwa 

Błogoszów 

Zabrał głos Przewodniczący  Rady który poinformował, iż jest 16 podobnych uchwał, każdą  należy 

przegłosować oddzielnie, te uchwały dotyczą zmiany statutu poszczególnych sołectw gdzie zapoznał             

z projektem pierwszej uchwały oraz jej uzasadnieniem, zwrócił się z pytaniem do radnych czy ma ktoś 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały gdzie pozostałe będą się różnić tylko nazwą sołectwa. Nie 

było uwag do przedstawionego projektu  więc uchwała w sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale  

dotyczącej nadania statutu sołectwa Błogoszów została poddana pod głosowanie. 

Za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Ad. 10 



Podjęcie uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa  

Rzeszówek 

za podjęciem tej uchwały głosowało  14 radnych. 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w  sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Lipno 

za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie   wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Zalesie  

za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

 Ad. 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Zakrzów 

za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych . 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w  sprawie wprowadzenia zmian w uchwale  dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Węgleszyn – Dębina  

za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych  

 

Ad. 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Węgleszyn – Ogrody 

za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 16. 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Węgleszyn 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Rembiechowa . 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Ad.18 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa Stare 

Kanice  

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa Nowe 

Kanice 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa Tyniec 

– Kolonia  

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad.21 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa Tyniec  

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad.22 

Podjęcie uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa  Oksa 



Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Popowice 

 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad.24 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej nadania statutu sołectwa 

Pawęzów 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych 

Ad. 25 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

Zabrał głos Przewodniczący Rady informując iż ta petycja dotyczyła wyodrębnienia dodatkowego 

sołectwa Podlesie, została złożona przez mieszkańców Podlesia, była przekazana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, były przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami dotyczące tej sprawy oraz 

poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w tej 

sprawie gdzie uchwała musi być podjęta . 

Zabrał głos Przewodniczący Komisji który poinformował iż mieszkańcy miejscowości Podlesie 

wchodzący w skład sołectwa Węgleszyn – Ogrody złożyli podanie o utworzenie odrębnego sołectwa 

Podlesie. Prośba była motywowana tym, że mają 1,5 km do sołtysa – był to jeden z argumentów, kolejne 

argumenty przedstawione na posiedzeniu Komisji nie znalazły uzasadnienia. Komisja spotykała się dwa 

razy, gdzie ta sprawa była wnikliwie analizowana, zostali zaproszeni przedstawiciele mieszkańców 

Podlesia na posiedzenie Komisji, gdzie podtrzymywali tą samą prośbę lecz te argumenty nadal do 

Komisji nie trafiały. Brany był pod uwagę głos wszystkich mieszkańców nie tylko Podlesia lecz całego 

sołectwa, gdzie Komisja doszła do wniosku, że petycja nie ma uzasadnienia .Na zebraniu w Węgleszynie 

mieszkańcy Podlesia  nie wnosili  zastrzeżeń do Pani sołtys, do jej pracy, nie mieli żadnych problemów, 

utrudnień, więc nie ma uzasadnienia by tą petycję rozpatrzyć pozytywnie. Dochodziły głosy z innych 

miejscowości że mieszkańcy by chcieli  mieć swoje sołectwa w tych miejscowościach, gdzie jest kilka 

przysiółków.  Były też takie stwierdzenia od mieszkańców że być może każda ulica w Oksie by chciała 

mieć swojego sołtysa. Poinformował że sprawa będzie nadal monitorowana, nie jest tak że sprawa jest 

już zamknięta, będziemy obserwować sytuację, jeżeli wystąpią argumenty aby to sołectwo utworzyć - to 

zostanie zrobione. Jeżeli chodzi o fundusz sołecki to mieszkańcy Węgleszyna -Ogród dzielą go w 

przeliczeniu na mieszkańca lecz wychodzą korzystniej mieszkańcy Podlesia  gdyż otrzymują większą 

kwotę. Mieszkańcy Podlesia są bardzo aktywni, organizują sobie  różne imprezy, stworzyli świetne 

miejsce gdzie spędzają wolny czas. Stwierdzono , iż ta sprawa nie zostaje zamknięta, będzie 

monitorowana lecz na posiedzeniu Komisji uznano że petycja nie ma uzasadnienia lecz ostateczny głos 

należy do Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  z pytaniem  czy ktoś  chce zabrać głos w tej sprawie oraz 

dodał, iż był na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i potwierdza to co powiedział 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji że petycja nie ma uzasadnienia lecz przez 

głosowanie które się odbędzie  sprawa ta zostanie zamknięta, natomiast jeżeli wpłynie nowa petycja to 

wtedy będziemy rozpatrywać ponownie. 

Zapoznał z projektem uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 11 radnych natomiast trzech radnych  tj. Ponicka, Łaskawski, Kusaj 

wstrzymało się od głosu . 

Ad. 26 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

Zabrała głos Skarbnik Gminy, poinformowała iż projekt uchwały był omawiany na komisjach gdzie 

ważną  sprawą jest budowa drogi gminnej Oksa ul. Polna, budowa drogi gminnej Oksa ul. 

Cmentarna ,budowa drogi gminnej w miejscowości Błogoszów oraz budowa drogi gminnej Węgleszyn – 

jest to droga do cmentarza. 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 



Ad. 27 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował iż wpłynął wniosek Chmielewskiego Witolda o 

umożliwienie mu zabrania  głosu w pkt. 27 – sprawy różne  i udzielenie odpowiedzi na pytanie – jak 

ocenia  Pan Przewodniczący realizacje nałożonych przez ustawodawcę zadań na władze gminy Oksa. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Pana Chmielewskiego iż na to pytanie odpowie pisemnie 

lecz jeżeli chodzi o zabranie głosu to zgodnie ze Statutem Gminy udziela mu głosu do 3 minut. 

Zabrał głos Pan Chmielewski który chciał zainteresować trzema sprawami tj. 

- aby ustawić bezpłatnie kontenery na śmieci w lasach chłopskich 

- prosi a zarazem apeluje o udostepnienie telefonów do radnych i sołtysów celem komunikatywności  

  i transparentności 

- prosi o dodrukowanie książek Pana Mirosława Dudy w ilości 1000 egz. 

- aby podjąć stosowne działania  oraz stosowne starania by monitorować problem LGBT. 

Z pytaniem zwróciła się radna Pani Izabela Kot – kiedy w miejscowości Tyniec będzie robiony chodnik     

i w którym miejscu. 

Przewodniczący Rady poinformował radną Kot iż na to pytanie odpowiemy pisemnie po konsultacji                

z Wójtem Gminy. 

Zabrał głos Dyrektor Szkoły w Oksie Pan Sputo który poinformował o piśmie z Urzędu Gminy 

dotyczącym  zorganizowania wycieczki młodzieży szkolnej do lasu  na wysypisko śmieci. 

Poinformował , iż na następną  Sesję młodzież przedstawi prezentację multimedialną na temat 

proekologicznej edukacji     w naszej szkole oraz poinformował Pana  Chmielewskiego iż problem 

LGBT nie występuje w naszej szkole . 

   

   

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach 

oraz dokonał  zamknięcia obrad. 

 

Protokólant: J.Mróz                                                                                      

                                                                                                                     

 


